
Sakliste KK 2/22        

 

Tid og sted: 3.mars kl. 13:00 

  Møterom Alpint 

Tilstede: Edgar Fossheim, Sara Nordsveen, Jan-Erik Aalbu, Ivar Stuan, Jan Schmid, Eiliv Flakne – ref 

 

Del I 1300-1430 Løpende saker 

 

Sak 1: Godkjenning referat KK-møte 1/22       (v) 

Referatet fra KK 1/22 ble vedtatt 

 

Sak 2: Orientering fra leder KK         (o) 

Leder redegjorde for aktuelle diskusjoner i skistyret, både fram mot skitinget i Molde og hvordan 
idretten stiller seg ift konflikten i Ukraina. 

   

Sak 3: Status økonomi          (o) 

Sportssjef redegjorde for den økonomiske situasjonen i kombinert. Budsjett for 2021 er på 21 
mNOK. Her ligger an til et overforbruk på 600-700’. Noen ekstrakostnader ifm pandemien samt 
at vi ikke får forventet kompensasjon fra forbundet. Samtidig underforbruk på januar/februar. 
Dette vil komme fram under revidert budsjett som skal legges fram i slutten av april. 

 

Sak 4: Status sport          (o) 

Sportssjef redegjorde for sportslig innsats så langt i sesongen. Kombinert har vunnet 23 av 28 
internasjonale skirenn. KK ga i møtet all mulig honnør til sportssjef Ivar Stuan og hovedtrener Jan 
Schmid for den innsatsen som er lagt ned. Jørgen Graabak ble trukket fram som tidenes norske 
olympier i kombinert.  

 

 



Sak 5: Skitinget 2022 (9-12.juni)         (v) 

Se vedlegg 

Kombinert holder vårmøte fredag 10.juni 2022 

Hva m en get-together på torsdag kveld før et mer helhetlig møte på fredag 

Møterom bestilles hos Bente Langørgen 

Ivar/Eiliv tar den ballen 

 (Per Tommy, Jan Chr, Jan, Ivar … må være der)  

 

Sak 6: Kalender langtermin kombinert 2022-2026      (d) 

Diskusjon rundt hvordan terminlista ser ut de kommende 4-5 årene. Hvordan kan vi styrke 
innsatsen om en best mul 

ig terminliste, enten i topping av nasjonale WC-renn eller en Tour  sammen m Falun eller Lahti. 
(fx Helg 1- Lahti, midtuke – Trondheim, Helg 2 – Kollen. 

KK vil invitere skipresidenten og/eller generalsekretæren for en diskusjon rundt dette. 

Sak 7: Samarbeidsmøte med Hoppkomiteen (utsatt fra forrige KK-møte)   (d) 

KK er enig i at vi bør finne et tettere samarbeid med hoppkomiteen. E|t grep vil være å 
samordne konkurranser bedre, rekruttering og utveksling av best practise. KK har en ambisjon 
om at det bør skje før vårmøtet i år. 

 

Sak 8: Møteplan 2022   (utsettes til neste KK-møte)    (v) 

 

Sak 9: Aktuelle kandidater til NIFs hedersbevisninger       (v) 

KK ønsker å innstille Ivar Fyksen, Gausdal Skilag. Søknaden skrives av nestleder KK 

 

Sak 10: KK-deltakelse arrangement        (o) 

Orientering av sportssjef 

Oslo   5-6.mars Holmenkollen skifestival  

Mo/Harstad uke 12  Mo:   Edgar, Sara 



     Harstad: Edgar, Kristoffer 

       Kongepokal 

 Molde  9-12 juni Skitinget Edgar 

     Vårmøte Arrangeres av KK 

 

Sak 11: FIS-delegater          (v) 

KK innstiller følgende til FIS: 

o Edgar Fossheim – Nordic Combined, Executive Board  
o Arne Olav Sveen – Sub-committee for Nordic Combined, official rules and control 
o Linda Svendsrud – Sub-committee for women, Nordic diciplines (utnevnes av Skistyret) – vi 

innstiller på Linda her 

 

Sak 12: Uttaksrenn          (v) 

Pr i dag ligger mye av ansvaret for uttak til NorgesCup/COC hos teamtrenerne. KK har merket seg at det 
likevel er noe diskusjon fra enkelte klubber/miljø rundt presisjonen i uttak.  

KK har blitt gjort oppmerksom på noen få tilfeller hvor uttak til representasjonen både når det gjelder 
COC, junior-VM og Nordisk. KK ber den sportslige delen av organisasjonen ta seg dette ad notam og 

skape full åpenhet rundt uttakene og skape klare rutiner for uttak. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 13  Handlingsplan          (d) 

Følgende er levert Skistyret 

 

 

Del I 1500-1730 Nå-situasjon 

• Info Media – hvor er kombinert i det store mediebildet?  
o Gjennomgang av nøkkeltall 

• SponsorInsight - hvor er kombinert i sponsorbildet?  
o V Andrea XX & Fredrik YY – analysesjef i SponsorInsight 
o Tallene gjelder perioden mai 21 – jan 22 

 
• Bernt Hallvar Olderskog – hvordan skal vi øke sponsorsalget for kombinert framover? 

o Nå-situasjon og ønsket posisjon 
§ Åpenhet/tilgjengelighet fra Jarl M og Ivar 
§ Lagfølelse, innsats fra Jørgen 
§ Solid innsats fra Jan Erik i TV-studio 

• Dette i sum bygger omdømme  
§ Forsterke lagfølelsen, styrke posisjon – få utøverne til å forstå at teamet er viktig 
§ Partnerne ønsker å assosiere seg med gleden og fellesskapet 
§ Få fram utøverne i folkelige settinger 
§ Jentene: hvor komfortabel er jentene med å la seg skildre? 



§ Er KK en del av laget eller er vi et eget lag? 
• En kompensasjon for en liten administrasjon 
• Yara – er de en mulig sponsor? 

 
o Kombinert bør ha en markedskoordinator 
o Ønsket posisjon: norsk medaljegrossist og et steike godt lag 

 

Del II 1730-2000 Fram mot 2026 (notater) 

• Lage en arbeidsplan som omfatter samtlige områder (sport, apparat, media, sponsorat, opinion, 
samfunn…) – legge fram for diskusjon på vårmøte 

• Sportslig satsing kvinner og menn – (Ivar,  
o se pkt om terminliste fram mot 2026 
o strukturere uavh av økonomi -  

• Rekruttering – hvordan øke rekrutteringen? (Ivar, Jan Chr,  
o Legge opp en lignende struktur 
o Klubber/foreldre - - - > drivkraften i en familie 
o Se på teamene – hvordan ser en optimal org. ut? 
o hvordan skal vi tenke rundt arr 

• Økonomi – hvordan øke omsetningen, prioritering av midler? ( 
• Hvordan gjøre kombinert mer attraktiv? Jobbe med FIS / arrangement/ media? 

o Komb bør arbeide mer med egne arr – hvilken arr.struktur skal vi ha? 
o Se diskusjon rundt posisjon 
o Invitere til topp-bunn-samling mlm toppidrettsutøver og nybegynner 

§ Koble på media, komb.miljø 
• Organisasjon – hvordan tilpasse organisasjonen for i dag og framtida? 

o Prioritere i smh m økonomi 
o VM-lauget: selskap/personer som spytter inn en sum penger 

 

 

 

 


